



Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1030

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

United Nations . Nations Unies
New York, 1984

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 1030

1976

I. Nos. 15147-15163

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 1 December 1976 to 14 December 1976*

	<i>Page</i>
No. 15147. Multilateral:	
Agreement for joint financing of North Atlantic Ocean Stations (with annexes and Final Act of the Conference of plenipotentiary delegations). Concluded at Geneva on 15 November 1974	3
No. 15148. United Nations (United Nations Industrial Development Organization) and New Zealand:	
Exchange of letters constituting an agreement concerning the privileges and immunities to be accorded to United Nations Industrial Development Organization personnel participating in a workshop in fertilizer technology to be held in October 1975 in New Zealand. Vienna, 6 May 1975, and Wellington, 2 September 1975	93
No. 15149. United Nations and Pakistan:	
Agreement on a United Nations regional training seminar on remote sensing applications. Signed at New York on 1 December 1976	95
No. 15150. Spain and Chile:	
Financial Co-operation Agreement (with protocol). Signed at Madrid on 6 December 1972	97
No. 15151. Spain and Greece:	
Basic Agreement on co-operation. Signed at Madrid on 8 December 1972	107
No. 15152. Spain and United States of America:	
Treaty of friendship and cooperation (with exchanges of notes). Signed at Madrid on 24 January 1976	
Supplementary Agreement No. 1 on the United States-Spanish Council (with exchange of notes of 3 February 1976). Signed at Madrid on 24 January 1976	

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1030

1976

I. Nos 15147-15163

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 1^{er} décembre 1976 au 14 décembre 1976*

Pages

N° 15147. Multilatéral :

Accord de financement collectif des stations océaniques de l'Atlantique Nord
(avec annexes et Acte final de la Conférence des plénipotentiaires). Conclu
à Genève le 15 novembre 1974 3

**N° 15148. Organisation des Nations Unies (Organisation des Nations Unies
pour le développement industriel) et Nouvelle-Zélande :**

Échange de lettres constituant un accord relatif aux privilèges et immunités
accordés aux participants aux journées d'études sur la technologie des
engrais organisées par l'Organisation des Nations Unies pour le dévelop-
pement industriel en Nouvelle-Zélande, en octobre 1975. Vienne, 6 mai
1975, et Wellington, 2 septembre 1975 93

N° 15149. Organisation des Nations Unies et Pakistan :

Accord relatif à un séminaire régional de formation de l'Organisation des
Nations Unies concernant les applications de la télédétection. Signé à
New York le 1^{er} décembre 1976 95

N° 15150. Espagne et Chili :

Accord de coopération financière (avec protocole). Signé à Madrid le 6 décem-
bre 1972 97

N° 15151. Espagne et Grèce :

Accord de base relatif à la coopération. Signé à Madrid le 8 décembre 1972 .. 107

N° 15152. Espagne et États-Unis d'Amérique :

Traité d'amitié et de coopération (avec échanges de notes). Signé à Madrid
le 24 janvier 1976

Accord complémentaire (n° 1) relatif au Conseil hispano-nord-américain (avec
échange de notes du 3 février 1976). Signé à Madrid le 24 janvier 1976

Supplementary Agreement No. 2 on economic cooperation. Signed at Madrid on 24 January 1976	
Supplementary Agreement No. 3 on scientific and technological cooperation (with exchange of notes). Signed at Madrid on 24 January 1976	
Supplementary Agreement No. 4 on educational and cultural cooperation (with exchange of notes). Signed at Madrid on 24 January 1976	
Supplementary Agreement No. 5 on bilateral military coordination. Signed at Madrid on 24 January 1976	
Supplementary Agreement No. 6 on facilities (with annex and exchanges of notes). Signed at Madrid on 24 January 1976	
Supplementary Agreement No. 7 on cooperation regarding material for the armed forces (with exchange of notes). Signed at Madrid on 24 January 1976 ...	116
No. 15153. Spain and United States of America:	
Agreement in implementation of the Treaty of friendship and cooperation of 24 January 1976 (with procedural annexes I through X and XIII through XVI and exchange of notes). Signed at Madrid on 31 January 1976	213
No. 15154. Spain and Holy See:	
Agreement concerning mutual relations. Signed at Vatican City on 28 July 1976	357
No. 15155. United Nations (United Nations Capital Development Fund) and Nepal:	
Grant Agreement— <i>Phewa Tal Dam Reconstruction</i> (with annexes and attachments). Signed at Kathmandu on 9 December 1976	367
No. 15156. United Nations (United Nations Fund for Population Activities) and Jordan:	
Programme Agreement. Signed at New York on 10 December 1976	369
No. 15157. United Nations (United Nations Fund for Population Activities) and Syrian Arab Republic:	
Programme Agreement. Signed at New York on 10 December 1976	379
No. 15158. Denmark and Viet Nam:	
Exchange of letters constituting an agreement concerning the provisions of a grant by Denmark. Peking, 24 October 1975	389
No. 15159. Denmark and Poland:	
Agreement on the further development of economic cooperation (with notes). Signed at Copenhagen on 17 May 1976	397

Accord complémentaire (n° 2) relatif à la coopération économique. Signé à Madrid le 24 janvier 1976	
Accord complémentaire (n° 3) relatif à la coopération scientifique et technique (avec échange de notes). Signé à Madrid le 24 janvier 1976	
Accord complémentaire (n° 4) relatif à la coopération dans les domaines de l'enseignement et de la culture (avec échange de notes). Signé à Madrid le 24 janvier 1976	
Accord complémentaire (n° 5) relatif à la coordination militaire bilatérale. Signé à Madrid le 24 janvier 1976	
Accord complémentaire (n° 6) relatif aux installations (avec annexe et échanges de notes). Signé à Madrid le 24 janvier 1976	
Accord complémentaire (n° 7) relatif à la coopération concernant du matériel destiné aux forces armées (avec échange de notes). Signé à Madrid le 24 janvier 1976	117
N° 15153. Espagne et États-Unis d'Amérique :	
Accord relatif à la mise en œuvre du Traité d'amitié et de coopération du 24 janvier 1976 (avec annexes de procédure I à X et XIII à XVI et échange de notes). Signé à Madrid le 31 janvier 1976	213
N° 15154. Espagne et Saint-Siège :	
Accord relatif aux relations réciproques. Signé à la Cité du Vatican le 28 juillet 1976	357
N° 15155. Organisation des Nations Unies (Fonds d'équipement des Nations Unies) et Népal :	
Accord de don — <i>Reconstruction du barrage Phewa Tal</i> (avec annexes et documents connexes). Signé à Katmandou le 9 décembre 1976	367
N° 15156. Organisation des Nations Unies (Fonds des Nations Unies pour les activités en matière de population) et Jordanie :	
Accord de coopération. Signé à New York le 10 décembre 1976	369
N° 15157. Organisation des Nations Unies (Fonds des Nations Unies pour les activités en matière de population) et République arabe syrienne :	
Accord de coopération. Signé à New York le 10 décembre 1976	379
N° 15158. Danemark et Viet Nam :	
Échange de lettres constituant un accord relatif à un don du Danemark. Pékin, 24 octobre 1975	389
N° 15159. Danemark et Pologne :	
Accord relatif au renforcement de la coopération économique (avec notes). Signé à Copenhague le 17 mai 1976	397